



**中国中冶马来西亚公司**  
**MCC OVERSEAS (M) SDN. BHD.**  
(239687-D)

Doc. Ref.  
文件编号

MCC-ABM-F04

Rev. No.  
版次

00

**SUB-CONTRACTOR / SUPPLIER DECLARATION FORM**  
**ACKNOWLEDGEMENT OF ANTI-BRIBERY AND CORRUPTION POLICY**  
**反贿赂和反腐败政策分包商/供应商确认表**

I, \_\_\_\_\_, hereby acknowledge that I have received, read, and understood the **ANTI-BRIBERY AND CORRUPTION POLICY AND REQUIREMENTS** that is being practiced by MCC OVERSEAS (M) SDN BHD.

我, \_\_\_\_\_, 本人特此声明, 本人已阅读并理解中国中冶马来西亚公司正在执行的**反贿赂和腐败政策和要求**。

I will abide and comply by the **ANTI-BRIBERY AND CORRUPTION POLICY AND REQUIREMENTS** set out in the sub-contractor/supplier declaration form, which shall be read together with my business relationship with MCC OVERSEAS (M) SDN BHD.

本人将遵守分包商/供应商申报表中列出的**反贿赂和腐败政策和要求**, 该申报表应与本人与中国中冶马来西亚公司的合作关系一并阅读。

I also understand that to have assisted or facilitated the violation of this **ANTI-BRIBERY AND CORRUPTION POLICY AND REQUIREMENTS** whether actively or by way of negligence or omission, will also be deemed to have violated the Policy and may be liable for the actions stated above.

本人知悉, 主动或促进违反本**反贿赂和腐败政策和要求**的行为, 无论是主动、疏忽还是不作为, 也将视为违反本政策, 需对上述行为负责。

.....  
 Name :  
 姓名

NRIC :  
 身份证

Company & Designation :  
 公司与职务

Date :  
 日期